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Presentatie cultuurnota  

Met het amendement ‘Ontwikkelen Cultuurbeleid’ (6-11-2018) kreeg het college de 

opdracht om een breed gedragen cultuurnota op te stellen. In een aangenomen motie over 

culturele voorzieningen is hier nogmaals om verzocht (12-11-2019). 

Vraag 1: Lukt het om de nota voor de komende voorjaarsnota te presenteren? 

Vraag 2: Zo nee, wanneer kan de raad de cultuurnota verwachten? 

 

Taakstelling Factorium, SCAG en de Bibliotheek 

De motie vraagt ook om een herziening van de meerjarenbegroting. Pas nadat het beleid er 

is, kunnen reële bedragen worden ingevoerd. Factorium, SCAG en de Bibliotheek hebben 

echter van de portefeuillehouder begrepen, dat de cijfers voor de komende jaren vast staan. 

De bezuiniging van € 300.000 zou zelfs één van de kaders vormen voor de cultuurnota. 

Hierdoor ontstaat verwarring. 

Vraag 3: Ziet het college de taakstelling van € 300.000 als een kader voor de cultuurnota? 

Vraag 4: Zo ja, ziet het college in dat dit niet in de geest is van de aangenomen motie? 

Vraag 5: Is het college bereid om Factorium, SCAG en de Bibliotheek een mail te sturen met 

uitleg over de volgorde (eerst gezamenlijk cultuurbeleid, dan reële bezuinigingscijfers) zodat 

de verwarring wordt weggenomen? 

 
 

Met dank voor de beantwoording. 
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